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Roma pokonała wczoraj Rapid Wiedeń, kończąc zwycięstwem pierwszy

etap przygotowań do nowego sezonu. Po meczu krótki wywiad z trenerem

Giallorossich przeprowadziła telewizja Sky Sport.

 

- To wygrana, która wpływa zawsze dobrze na morale drużyny, jest normalnym, że

byliśmy bardzo w tyle w stosunku do rywala, jesteśmy w połowie przygotowań,

mamy nadzieję ruszyć do przodu. Myślę, że gracze posiadają ogromną jakość, mam

nadzieję, że ją zobaczymy. To nie jest wciąż moja piłka, musimy grać z większym

rytmem. Na razie się to nie udaje, gdyż nie pracowaliśmy jeszcze nad szybkością.

Jesteśmy we właściwym miejscu, w którym powinniśmy być.

 

Totti na boku?

- Dziś widziałem Tottiego sprzed trzynastu lat, przebiegł więcej niż trzynaście lat

temu.

 

Jest coraz lepszy jak dobre wino?

Podobał mi się na tej pozycji oraz jego zagrania. Oczywiście, nadal brakuje nam

głębokości, jednak jego ruchy na boisku były prawidłowe.

 

Osvaldo na środku?

- Dziś grał na środku, myślę, że może grać również na boku, jednak jeśli Totti będzie

kontynuował taką grę, tym lepiej.

 

Problemem będzie posiadanie trzech graczy na środek, włączając Destro?

- Tak, wszyscy trenerzy chcieliby mieć takie problemy.

 

Będziesz zadowolony z jego ewentualnego przyjścia?

- Tak, będę zadowolony, jeśli do tego dojdzie.
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